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VALKEALAN KIRKONKYLÄN KOULUN     PÖYTÄKIRJA  

VANHEMPAINYHDISTYS RY      5.5.2017      

           

  

JOHTOKUNNAN KOKOUS  

Aika: 26.4.2017  

Paikka: Opettajainhuone  

Läsnä: Sirkku Hyppönen, Jaana Kanervo, Pirre Hytönen, Anne Kuivalainen, Heli Vaija, Hanna Viljaranta, 

Marja Rihu, Marita Kettunen. 

  

1. Kokouksen avaus  

Kokous avattiin klo 18.05. 

  

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus  

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.  

  

3. Kokouksen esityslistan hyväksyminen  

Hyväksyttiin esityslista ja esityslistan järjestys.  

  

4. Edellisen kokouksen pöytäkirja  

Käytiin läpi edellisen kokouksen pöytäkirja. 

 

5. Koulun terveiset  

Anne esitteli pohjakuvan tulevista väistötiloista ja kertoi asioiden etenevän. Tilat on jo merkitty 

kepein koulun hiekkakentälle ja rakentaminen tapahtuu kesäloman aikana. Ramirent luovuttaa 

valmiit tilat koulun käyttöön 24.7 ja muutto alkaa heti 25.7.  

 

Normaalien luokkien lisäksi väistötilaan on mahdutettu kieli- ja käsityöluokka. Ruokailu tulee 

tapahtumaan yläkoulun ja lukion tiloissa ja sisäliikuntatunnit pidetään Valkealatalolla.  

Vanhaan kouluun jää käyttöön ainoastaan teknisen työn luokka, muutoin tilat pyritään 

tyhjentämään mahdollisimman tyhjäksi. Kaikki koululta väistötiloihin siirrettävät tavarat on 

desinfioitava. Anne kysyy Kristiinalta, miten koululla olevien vanhempainyhdistyksen tavaroiden 

kanssa on viisain toimia.  

 

Väistötiloihin siirtyminen ja uuden koulun rakentaminen aiheuttavat uusia järjestelyjä mm. 

taksikyytien ja parkkipaikkojen osalta. Kaikista muutoksista koulu laittaa infoa koteihin wilman 

kautta.  

 

6. Uusi koulu 

Uuden koulun suunnittelu etenee, joskin suunnitteluaikaa on jatkettu toukokuun ajan. Ala- ja 

yläkoulun lisäksi rakennukseen on tulossa kirjasto ja nuorisotilat. Arkkitehti esittelee 10.5 

suunnitelman koulun henkilökunnalle. 
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Uusi koulu tulee sijoittumaan vanhan kirjaston ”jatkoksi” ja niin koulun henkilöstöä, 

vanhempainyhdistystä kuin muitakin tahoja on mietityttänyt vanhan kirjaston kunto ja tilanne 

sisäilman suhteen.  

 

Sovittiin, että Pirre ja Päivi miettivät jonkinlaista kirjelmää tai suoraa kontaktia pääsuunnittelija 

Risto Mikkolalle. Tarkoituksena on ilmaista huoli siitä, että uuden koulun kanssa ei tulevaisuudessa 

törmätä samanlaisiin ongelmiin kuin nykyisessä koulussa. Heli on tarvittaessa Pirren ja Päivin 

apuna. Yhteydenoton sovittiin tapahtuvan toukokuun ensimmäisellä viikolla.  

 

7. Menneet tapahtumat 

a) 5.luokkalaisten tapakasvatustilaisuus keväällä 2017 
Tapakasvatustilaisuus pidettiin 11.4.2017. Vanhempainyhdistyksen edustajat Pirre ja Päivi 
olivat tyytyväisiä tilaisuuteen. Ruoka oli hyvää, puheet miellyttäviä ja muutenkin tilaisuus 
oli sujunut oikein mallikkaasti.   
 

8. Tulevat tapahtumat 

a) Koulutulokkaiden vanhempainilta 11.5 
Vanhempainyhdistys hoitaa tilaisuuteen kahvituksen ja Helille on varattu puheenvuoro 
toimintamme esittelyä varten. Kahvitukseen osallistuvat kokouksessa läsnäolleista Heli, 
Jaana, Marita ja mahdollisesti myös Pirre. Jaana ja Marita hoitavat kahvinkeiton. Heli lupasi 
leipoa pullaa, Marita mokkapaloja ja Jaana suolaista. Kahvinkeitto sovittiin aloitettavaksi klo 
17. Tilaisuudessa myydään myös pulloja.  
 

b) Kevätjuhla 
Sovittiin, että Marika hoitaa rahastonhoitajana stipendit ja kirjalahjat. Kakkosluokkalaisten 
kirjastipendeistä Marika on yhteydessä opettajiin, Arja-Siskoon ja Susannaan.  
 
Heli tiedustelee Päivin halukkuutta puheen pitämiseen juhlassa.  
 

c) Tullaan tutuiksi syksyllä 2017 
Tullaan tutuiksi tapahtuman ajankohdaksi sovittiin to 31.8.2017 klo 18-19.30. Tilaisuuden 
järjestelyihin palataan lähempänä, mutta mahdollisimman monen johtokunnan jäsenen 
toivotaan olevan paikalla. Kahvitus järjestetään entiseen malliin ja samalla myydään myös 
pulloja ja heijastimia.  
 
Rasteja tapahtumaan tulee viisi. Vanhempainyhdistys, Kiva koulu, iltapäiväkerho, 
Liikenneturva (Heli kysyy) ja välkkärit. Kummioppilaat hoitavat rastien kellottamisen (10 
min/rasti). Anne hoitaa kummioppilaat paikalle.  
 

d) Suomi 100-vuotisjuhlien suunnittelu ja avustushakemus 
Päivi on hoitanut ja asiaan palataan seuraavassa kokouksessa.  
  

9. Vuosikokous syksyllä 2017 
Vuosikokous sovittiin pidettäväksi ti 12.9 klo 18. Johtokunta jatkaa heti perään 
järjestäytymiskokouksella. 

Tarja tekee listan erovuorossa olevista. Jokaista pyydetään miettimään omalta osaltaan jo 
ennakkoon tulevaa kautta. Kesän aikana on myös valmisteltava raha-asiat, toimintakertomukset 
jne.  
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10.   Muut asiat 
a) Sairauslomatodistuskäytäntö Kouvolassa lapsen sairastuessa  

Hanna on selvittänyt asiaa sähköpostitse ja saanut myös jonkinlaisen vastauksen. Hanna 
välittää postit tiedoksi myös muille johtokunnan jäsenille.  
 

b) Vanhempainyhdistys muutoksessa (yhtenäiskoulu, alueellinen vy) 
Muutoksia todettiin olevan tulossa ja muutoksia tullaan käsittelemään seuraavissa 
kokouksissa. 
 

c) Kymi 100-vuotissäätiö/ apuraha 
Vanhempainyhdistys haki ja sai Kymin 100-vuotissäätiöltä 800 €:n avustuksen. Heli laittaa 
pedanettiin tiedon saadusta avustuksesta. Säätiö järjestää apurahajuhlan 
Kuusankoskitalolla 23.5 klo 18. Hanna yrittää mahdollisuuksien mukaan osallistua 
tapahtumaan. Heli laittaa vielä kyselyä koko johtokunnalle, josko löytyisi muitakin 
halukkaita osallistujia.  
 

d) Kiusaaminen/ infotilaisuus koululaisille 
Marita kertoi saaneensa oppilaan vanhemmalta pyynnön, josko vanhempainyhdistys voisi 
järjestää koulussa oppilaille suunnattua tilaisuutta koskien kiusaamista ja siitä mahdollisesti 
koituvia seuraamuksia. Asiaan palataan ja sitä pohditaan syksyn kokouksissa.  
 

11.    Seuraava kokous 
Torstaina 24.8.2017 klo 18 opettajainhuone.  
 

12.    Kokouksen päättäminen 
Kokous päätettiin klo 19.25. 

 

  

____________________________   ________________________________  

puheenjohtaja Heli Vaija   sihteeri Marita Kettunen 

  

 


